

Invest Bank is proud to have supported the Government of Sharjah raise a \$1 billion 30-year Formosa bond, its first non-Islamic benchmark bond and the first under a Global Medium Term Note programme. The offer received \$3.7 billion in orders, predominantly from international investors, which resulted in a highly-competitive pricing of 4%. Other banks participating in the issuance, which will be listed on Euronext Dublin, Nasdaq Dubai and Taipei Exchange, included Citi, Emirates NBD Capital, HSBC, JPMorgan and Standard Chartered.

Lloyd Maddock, #CEO of Invest Bank, commented: "We are proud that Invest Bank has played a significant role in arranging the Government of Sharjah's first conventional bond. Working on this landmark issuance represents a major achievement for our team, and shows that we have the network of partners, experience and expertise to deliver high-value structured finance solutions to prominent sovereign and corporate clients."

يفخر بنك الاستثمار بدوره في نجاح حكومة الشارقة بإصدار سندات فورموزا بقيمة 1 مليار دولار لأجل 30 عاماً، وهي أول إصدار قياسي تقليدي لها والأول تحت مظلة برنامجها للسندات العالمية متوسطة الأجل. شهد الطرح إقبالاً قوياً، حيث تلقى طلبات شراء بقيمة 3.7 مليار دولار أغلبها من مستثمرين دوليين، مما أتاح لحكومة الشارقة تسعير العائد عند مستوى تنافسي للغاية بلغ 4%. وشارك في ترتيب عملية الإصدار، الذي سيُدرج في بورصات «يورونكست دبلن» و«ناسداك دبي» و«تايبه»، بنوكاً أخرى بجانب «بنك الاستثمار» شملت كلاً من «سيتي» و«الإمارات دبي الوطني كابيتال» و«إتش إس بي سي» و«جيه بي مورجان» و«ستاندرد تشارترد».

وصرّح لويد مادوك، الرئيس التنفيذي لبنك الاستثمار، قائلاً: "نحن فخورون بالدور المهم الذي لعبه البنك في ترتيب عملية إصدار أول سندات تقليدية لحكومة الشارقة. ولا شك بأن المشاركة في هذا الإصدار التاريخي تعد إنجازاً كبيراً يُحسب لفريقنا من خبراء الاستثمار المتمرسين وذوي الكفاءة العالية، كما تعكس ما لدينا من إمكانيات قوية تدعمها شبكة واسعة من الشركاء الموثوقين، مما يجعلنا قادرين على تقديم حلول تمويل مهيكلية عالية القيمة لعملاء كبار من الشركات والجهات السيادية".